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Protokół Nr 17/16 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytego w dniu 22 czerwca 2016 r. 

  

Posiedzenie Komisji, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło się 

w sali obrad Urzędu Miasta (sala nr 229).  

Ad 1-2 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00) stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz.  

  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1.           Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta,  

2.           Bożena Jankowska –Kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Urzędu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle,  

3.           Monika Orpel-Śmigielska – Kierownik Koordynator Radców prawnych, 

4.           Izabela Migocz –Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu,  

5.           Zenona Kuś – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu, 

6.           Piotr Gabrysz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu,  

7.           Beata Kaczyńska-Pogwizd - Kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu 

Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

8.           Andrzej Lachowicz Przewodniczący Międzyzakładowej Organizacji Związkowej NSZZ 

„Solidarność” Pracowników Oświaty i Wychowania w Kędzierzynie-Koźlu 

  

Na statutową liczbę 7 radnych obecnych było 6 członków komisji. Radny Michał Nowak nie 

był obecny na posiedzeniu, uczestniczył w delegacji  trzy dniowej do miasta partnerskiego 

Jonowy, został wydelegowany przez Przewodniczącego Rady Miasta.(Lista obecności 

stanowi załącznik do protokołu). 

  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, że 

obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej są prawomocne. 

 

Przyjęcie porządku obrad: 

1.          Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.          Przyjęcie porządku obrad. 

3.          Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kędzierzyńsko-Kozielskiego na realizację zadania pn. ’’Międzynarodowe Spotkania 

Orkiestr Dętych w Kędzierzynie-Koźlu w 2016 roku”.  

4.          Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3 do 

wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad dzieckiem do lat 

3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych i gimnazjalnych dla 

uczniów pozostających na terenie miasta.   

5.          Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w wakacje.  

a)          Informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-

Koźlu,   

b)          Oferta półkolonii letnich przygotowana przez Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-

Koźlu.  

6.          Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

7.           Zakończenie obrad. 
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Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz zaproponowała uzupełnienie porządku obrad o 

wniosek: 

1.           Informację przygotowaną przez Miejską Bibliotekę Publiczną pt. ,,eKKo wakacje w 

bibliotece 2016”, jako 5 c,  

2.       Informację przygotowaną przez Miejską Bibliotekę Publiczną pt. ,,eKKo wakacje w 

bibliotece 2016”  oraz informacja o współorganizowaniu Światowych Dni Młodzieży w 

Kędzierzynie-Koźlu, jako 5 d. 

 

Komisja jednogłośnie (6 głosów ,,za”) przyjęła uzupełniony porządek obrad do realizacji. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
3.           Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kędzierzyńsko-Kozielskiego na realizację zadania pn. ’’Międzynarodowe Spotkania 

Orkiestr Dętych w Kędzierzynie-Koźlu w 2016 roku”.  

4.           Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3 do 

wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad dzieckiem do lat 

3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych i gimnazjalnych dla 

uczniów pozostających na terenie miasta.   

5.           Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w wakacje.  

a)           Informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-

Koźlu,   

b)          Oferta półkolonii letnich przygotowana przez Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-

Koźlu.  

c)           Informację przygotowaną przez Miejską Bibliotekę Publiczną pt. ,,eKKo wakacje w 

bibliotece 2016”,  

d)          Informację przygotowaną przez Miejską Bibliotekę Publiczną pt. ,,eKKo wakacje w 

bibliotece 2016”  oraz informacja o współorganizowaniu Światowych Dni Młodzieży w 

Kędzierzynie-Koźlu,  

6.           Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

7.           Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kędzierzyńsko-Kozielskiego na realizację zadania pn. ’’Międzynarodowe Spotkania Orkiestr 

Dętych w Kędzierzynie-Koźlu w 2016 roku”. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 

protokołu)    

  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o wprowadzenie Wojciecha Jagiełło - 

Zastępcę Prezydenta Miasta ds. Oświatowych. 

  

Radna Agnieszka Iłowska zapytała, dlaczego tak dużo środków przeznaczamy na pomoc 

spotkania orkiestr dętych. 

  

Wojciech Jagiełło, zastępca Prezydenta Miasta ds. Oświatowych przypomniał, że radni 

podjęli już tę decyzję zabezpieczając w budżecie miasta środki na ten cel, a kwota wcale nie 

jest duża, uważa, że jest to prestiżowe zadanie, gdyż są to międzynarodowe spotkania orkiestr 

dętych.    

  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

  

Komisja stosunkiem głosów: 

,,za” 5, „przeciw” 0, ,,wstrzymujących się” 1, 
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(,,za”  byli  p. Katarzyna Dysarz, p. Przemysław Pawlik, p. Michał Nowak, p. Sylwia Artuna,  

p. Elżbieta Setnicka, p. Andrzej Kopacki) 

(,,wstrzymała się”  p. Agnieszka Iłowska)  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego na realizację zadania pn .’’Międzynarodowe Spotkania 

Orkiestr Dętych w Kędzierzynie-Koźlu w 2016 roku”.  

  
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała pani mecenas za pomoc prawną 

i zwolniła ją z obrad komisji.   

  

Ad 4. 
Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3 do wakacji, 

w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad dzieckiem do lat 3 oraz w wieku 

przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych i gimnazjalnych dla uczniów pozostających 

na terenie miasta. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu)   

  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o wprowadzenie Wojciecha Jagiełło - 

Zastępcę Prezydenta Miasta ds. Oświatowych.  

  

Wojciech Jagiełło, zastępca Prezydenta Miasta ds. Oświatowych wyjaśnił, że oferta jest 

podobna do lat ubiegłych ponieważ się sprawdziła. Dzieci korzystające ze Świetlic  

Środowiskowych wyjeżdżają  na dwutygodniowe kolonie do Karpacza. Dzieci z terenu miasta 

będą miały opiekę w przedszkolach i żłobkach. 

  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że jak co roku dzieci korzystają z 

dostępnych żłobków i przedszkoli, do których rodzice i opiekunowie  wcześniej zapisywali 

dzieci, że dla wszystkich dzieci miejsca w czasie wakacji zostały zabezpieczone.  

  

Wojciech Jagiełło, zastępca Prezydenta Miasta ds. Oświatowych wyjaśnił, że trochę zmian 

będzie w czasie Światowych Dni Młodzieży, ponieważ kuchnia w szkole na Piastach będzie 

służyła jako stołówka. Może obsłużyć nawet 1, 5 tys. osób. 

  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz zapytała czy są planowane remonty w placówkach 

oświatowych w czasie wakacji? 

  

Wojciech Jagiełło, zastępca Prezydenta Miasta ds. Oświatowych wyjaśnił, że jak co roku w 

czasie wakacji będą prowadzone remonty w szkołach. 

  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz zapytała o zawieszone prace nad Strategią 

Oświaty.  

  

Wojciech Jagiełło, zastępca Prezydenta Miasta ds. Oświatowych wyjaśnił, że 27 czerwca br. 

Minister obiecała przedstawienie rozwiązań proponowanych do realizacji w ciągu roku. 

Gmina się do tych decyzji dostosuje i wprowadzi je do dokumentu Strategii Oświaty.  

  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie ww. informację. 

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. informację.  

przy nieobecnym radnym Michale Nowaku. 

(,,za”  byli  p. Katarzyna Dysarz, p. Przemysław Pawlik, p. Michał Nowak, p. Sylwia Artuna,  

p. Elżbieta Setnicka, p. Andrzej Kopacki, p. Agnieszka Iłowska)    
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Ad 5 a, b, c, d. 
Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w wakacje. 

(informacje pisemne stanowią załącznik do nin. protokołu)  

  

a)     Informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w    

Kędzierzynie-Koźlu. (informacja pisemna stanowi załącznik do nin. protokołu)   

  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o wprowadzenie Zenonę Kuś, Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu. 

  

Zenona Kuś, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu, 

szczegółowo wyjaśniła plan na wakacje przygotowany przez MOSiR, który stanowi pisemną 

informacje do protokołu. Dodała, że basen zostanie zamknięty na trzy tygodnie zostanie 

spuszczona woda, niecka będzie oczyszczona, zostanie napuszczona nowa woda. 

  

Radny Andrzej Kopacki zapytał o:  

- spaloną centralkę na basenie i dlaczego nie poinformowano o tym pożarze Straży Pożarnej, 

- wypadek przy drabinkach na dużym basenie, na którym skaleczyło się dziecko,  

- rdzę na basenie na zjeżdżalni,  

- przecieki wody, przy wejściu na basen kapie woda przez zdjęte płyty, 

-zerwane na osiedlu Zachód nowe huśtawki i co jest powodem, przecież przechodzą atesty? 

  
Dyrektor Zenona Kuś wyjaśniła, że z spaloną centralką poradził sobie konserwator a pożar 

nie wymagał interwencji Straży Pożarnej, nic nie wie o wypadku na basenie niezwłocznie 

zapyta się o to zdarzenie kierownika basenu, zjeżdżalnia przechodzi atesty ale mogą się 

zdarzyć kawałki rdzy ze względu na 20 letni wiek zjeżdżalni, przy wejściu na basen kapała 

woda ale w czasie przerwy wakacyjnej zostanie to naprawione, została rozszczelniona 

membrana w czasie montażu kabiny. Basen wizytowała komisja Rewizyjna, która nie 

znalazła nieprawidłowości.  

  

Radny Andrzej Kopacki uważa, że po remoncie nie powinno być takich sytuacji. Nie chciałby 

się ślizgać po zjeżdżalni na której jest rdza. 

  

Wojciech Jagiełło, zastępca Prezydenta Miasta ds. Oświatowych przypomniał, że basen nie 

przechodził modernizacji tylko termomodernizację zostały wymienione okna, pompy ciepła 

ale cała niecka basenu i pozostałe elementy są starymi rzeczami. Basen wymaga ciągłych 

napraw ponieważ ma czterdzieści lat, został tylko troszeczkę odremontowany.  

  

Radna Agnieszka Iłowska uważa, że basen jest w tragicznym stanie.  

  

Radna Sylwia Artuna dodała, że w okolicach Kędzierzyna-Koźla jest sporo akwenów 

wodnych i basenów z których mogą korzystać mieszkańcy w czasie lata, np. na Dębowej, w 

Pławowicach, basen Racibórz, basen Tarnowskie Góry, basen Krapkowice i basen Strzelce 

Opolskie.  

  

Prezydent Wojciech Jagiełło poinformował, że przerwa techniczna na basenie w Kędzierzynie 

jest niezbędna, a ze względu na zamknięty basen MZK proponuje częste kursy autobusowe na 

Dębową. Problem będzie jeszcze w kolejnym roku ponieważ nowy basen jest planowany do 

otwarcia w listopadzie 2016 r. Na osiedlu Zachód zerwały się nowe huśtawki ponieważ 

młodzież niewłaściwie z nich korzysta, są przeznaczone dla dzieci a młodzież je dewastuje.  

  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie ww. informację.  
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Komisja stosunkiem głosów: 

,,za” 5, „przeciw” 0, ,,wstrzymujących się” 1, przyjęła ww. informację (przy nieobecnym 

radnym Michale Nowaku). 

(,,za”  byli  p. Katarzyna Dysarz, p. Przemysław Pawlik, p. Michał Nowak, p. Sylwia Artuna,  

p. Elżbieta Setnicka, p. Andrzej Kopacki) 

(,,wstrzymała się”  p. Agnieszka Iłowska)  

  

b)     Oferta półkolonii letnich przygotowana przez Miejski Ośrodek Kultury w 

Kędzierzynie-Koźlu. (informacja pisemna stanowi załącznik do nin.  protokołu)  

  

Piotr Gabrysz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, poinformował, 

że półkolonie wzorem lat ubiegłych MOK organizuje cztery turnusy jednotygodniowe, zajęcia 

odbywać się będą w DK ,,Lech”, DK ,,Chemik”, DK ,,Koźle”. Miejsca są rezerwowane , 

turnusy są tematyczne, zaplanowane są wycieczki, warsztaty, seanse filmowe, koszt turnusu 

to 180 zł. W dniach 2-3 września br. odbędzie się gitariada. Wspólnie z Klubem Lewada są 

zaplanowane jedno lub dwa przedstawienia teatralne pod koniec sierpnia. W przedstawionej 

informacji pisemnej są dokładne rozpiski atrakcji.    

  

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do informacji więc przewodnicząca komisji Katarzyna 

Dysarz poddała pod głosowanie ww. informację.  

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) przyjęła ww. informację.  

przy nieobecnym radnym Michale Nowaku. 

  

c, d) Informacja przygotowana przez Miejską Bibliotekę Publiczną pt. ,,eKKo wakacje 

w bibliotece 2016” oraz informacja o współorganizowaniu Światowych Dni Młodzieży w 

Kędzierzynie-Koźlu.(informacja pisemna stanowi załącznik do nin.  protokołu) 

  

Izabela Migocz –Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu, wyjaśniła, 

że biblioteka planuje wiele zajęć dla dzieci min. plastycznych, warsztatowych, literackich 

czytelniczych, komputerowych, planszowych, pod hasłem ,,eKKo wakacje w bibliotece”  

Zajęcia są bezpłatne, dla wszystkich dzieci, zaplanowane są wycieczki poza bibliotekę, 

biblioteka zapewnie materiały takie jak papier, kredki, klej, wycinanki. Dzieci miło spędzą 

czas w bibliotece, ucząc się i bawiąc. Zajęcia trwają od godz. 11.00 do 13.00. pod okiem 

bibliotekarzy oraz wolontariuszy, w zajęciach uczestniczy ok. 40 dzieci. Biblioteka pragnie 

zapewnić dzieciom dobrą zabawę w czasie wakacji. Miejska Biblioteka Publiczna włącza się 

do współorganizowania Światowych Dni Młodzieży w Kędzierzynie-Koźlu.     

  

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do informacji więc przewodnicząca komisji Katarzyna 

Dysarz poddała pod głosowanie ww. informację.  

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) przyjęła ww. informację.  

przy nieobecnym radnym Michale Nowaku. 

  

Ad 6. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że trwa rekrutacja na studia 

dzienne na Politechnikę Opolską filia w Kędzierzynie-Koźlu. Pochwaliła włodarzy miasta za 

poczynione działania.  
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Wojciech Jagiełło, zastępca Prezydenta Miasta ds. Oświatowych wyjaśnił, że w Kędzierzynie-

Koźlu zostaną otwarte dwa wydziały których nie ma w Opolu.  

 

Andrzej Lachowicz Przewodniczący Międzyzakładowej Organizacji Związkowej NSZZ 

„Solidarność” Pracowników Oświaty i Wychowania w Kędzierzynie-Koźlu uczestniczył w 

posiedzeniu komisji, zadał pytania w temacie ćwiczeń tai-chi dla seniorów na osiedlach oraz 

art. 42 Karty Nauczyciela. 

  

Na zadane pytania otrzymał wyjaśnienia od Zastępcy Prezydenta Miasta Wojciecha Jagiełły 

oraz Zenony Kuś Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. MOSiR. 

  

Przewodniczący Andrzej Lachowicz wyjaśnił, że w Domu Kultury ,,Kajtek” jest pan który 

prowadzi takie ćwiczenia, jest też instruktorem. Uważa, że proponowane zajęcia jogi dla 

seniorów są trudne. 

  

Dyrektor Zenona Kuś zaprasza pana instruktora ćwiczeń tai-chi dla seniorów na wstępną 

rozmowę, może wspólnie zostanie coś ustalone. Dodała, że MOSiR organizuje jogę dla 

seniorów z ćwiczeń korzysta duża grupa siedemdziesięciolatków, ćwiczenia są dostosowane 

dla osób w podeszłym wieku. 

  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz zaproponowała, aby Rady Osiedla z tzw. bonusów 

dopłaciły do zajęć dla seniorów na swoich osiedlach. Należy najpierw pozyskać informację 

jakie jest zainteresowanie tymi zajęciami.  

  

Kolejne posiedzenie ustalono na 01 sierpnia 2016 r. 

 

Ad 7. 

Zakończenie obrad. 
  

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad, przewodnicząca komisji Katarzyna    

Dysarz – o godz. 17.30 zamknęła posiedzenie komisji. 

  

  

Spisała A. Dworaczek  

  
 

Przewodnicząca Komisji 

  Katarzyna Dysarz (-) 

 


